
Onkológ MUDr. Vladimír Malec v rozhovore s
MUDr. Igorom Bukovským: Epidémia
koronavírusu nebude večná a hystéria je
neopodstatnená. Nezmyselnosť väčšiny
opatrení a vyhlásení epidemiológov (VIDEO)
- CZ24 News | 1. září 2020

Proti koronavírusovej hystérii, ktorú šíria najmä liberálne mainstreamové médiá a niektorí
politici sa už začínajú ozývať aj slovenskí lekári. MUDr. Vladimír Malec, PhD. tvrdí, že
súčasný koronavírus je banálna záležitosť. Úmrtnosť naň sa podľa neho výrazne znížila.
Podľa štatistík vo Veľkej Británii na koronavírus zomiera 6-krát menej ľudí než na chrípku
a pneumóniu. Malec taktiež odmieta povinné očkovanie. Podľa neho na to nie je žiaden
dôvod. Upozornil tiež na americkú vakcínu, ktorá môže údajne spôsobiť autoimunizačné
ochorenia

Mainstreamové médiá a niektorí vládni politici už dlhé mesiace strašia ľudí novým koronavírusom,
ktorý spôsobuje ochorenie Covid-19. Zachádza to až tak ďaleko, že mnohí z nich tlačia na povinné
očkovanie a obmedzovanie slobody občanov. Z odbornej verejnosti sa však začínajú čoraz viac
objavovať hlasy , ktoré túto oficiálnu propagandistickú líniu o nebezpečenstve koronavírusu
spochybňujú.

Doktor Igor Bukovský urobil rozhovor s MUDr. Vladimírom Malecom, PhD., ktorý je prednostom
Onkologickej kliniky Fakultnej nemocnice FD Roosvelta v Banskej Bystrici. Vo zverejnenom videu sa
zaoberajú témou koronavírusu a mediálnou hystériou s ním spojenou.

Obaja sa zhodujú v tom, že reštriktívne opatrenia proti koronavírusu sú neadekvátne. Doktor
Bukovský poznamenal, že na Slovensku je smrtnosť na koronavírus 1,09 %, no ak prirátame
odhadovaných nakazených ľudí (ktorých je 10-20 krát viac než oficiálne čísla), ktorí však neboli
odhalení testovaním vychádza úmrtnosť len na 0,1 %, čo je už na úrovni odhadovanej úmrtnosti na
chrípku.

V celkových číslach podľa Bukovského zomrie na Slovensku ročne na chrípku odhadom 900 ľudí,
zatiaľčo na koronavírus zomrelo doteraz 33 ľudí.

Lekár Vladimír Malec následne uviedol, že vo Veľkej Británii nedávno vyšli štatistiky, ktorá ukazujú,
že na nový koronavírus už v súčasnej dobe zomiera 6-krát menej ľudí než na chrípku a pneumóniu.
Úmrtnosť na koronavírus sa podľa neho celosvetovo rapídne znižuje.

Obaja lekári sa taktiež pozastavujú nad tvrdeniami, niektorých expertov radiacim vláde, ktorí
hovoria, že rúška budeme musieť nosiť do konca života, alebo dokiaľ sa nevyvinie vakcína. Pričom
strašia ľudí tým, že ani prekonanie koronavírusu nezaručuje, že sa človek nenakazí znova. Vraj
koronavírus definitívne zastaví až vakcína.

Doktor Malec však takéto tvrdenia rázne odmieta: „Pre vznik imunity je najsilnejším agensom priamo
ten agens, alebo vírus, je to najsilnejším momentom pre vyvolanie imunity. Nič silnejšie neexistuje.
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Na výrobu vakcíny sa používajú buď oslabené vírusy, alebo sa používala nejaká časť bielkoviny z
tohto vírusu, alebo bakteriálne toxíny, podľa toho o čo šlo… Takže tvrdiť, že imunita po prekonaní
je bezvýznamná, ale vakcína nám pomôže, je úplne v rozpore s elementárnou logikou.“

Diskutujúci lekári sa dostali aj k téme, ktorá v poslednom čase výrazne rezonuje a to je povinnosť, či
dobrovoľnosť očkovania proti koronavírusu. Podľa doktora Bukovského oficiálne inštitúcie zvolili
nešťastnú formu komunikácie, keď strašia povinným očkovaním, či podmieňovaným, to znamená, že
nezaočkovaní ľudia by nemohli vstúpiť napríklad do obchodu, či do vlaku.

Doktor Malec považuje vakcíny vo všeobecnosti za dobrú vec, no treba rozlišovať závažnosť
jednotlivých ochorení: „ No v prvom rade, vakcína proti veľmi vražedným, veľmi nebezpečným
ochoreniam, to je v poriadku, ale naozaj musíme takto tlačiť na vakcináciu ľudí pri ochorení, ktoré u
nás zobralo 33 životov? Veď to je zlomok toho čo iné úmrtia. Dokonca na onkologické ochorenia
zomrie denne viac ľudí. A tu za pol roka nám zomrelo 33 ľudí a my preto chceme milióny ľudí
zaočkovať?“, kladie si otázku.

Doktor Malec taktiež upozorňuje na americkú vakcínu, ktorá podľa neho nie je príliš bezpečná:
„Almerická vakcína má byť tzv. RNA vakcína, ktorá v humánnej medicíne ešte nebola použitá. A dá
sa dočítať, že to má aj svoje negatíva. Napríklad má oživovať autoimunitné ochorenia. Lebo sa
vlastne nútia niektoré bunky v organizme, aby produkovali bielkovinu vírusu, proti ktorej si potom
človek tvorí protilátky, čiže zopár buniek bude tvoriť zlú bielkovinu neznámu a proti nej organizmus
bude tvoriť protilátky, čiže stále sa budeme imunizovať, ale upozorňujú na to, že to môže byť
nebezpečné, že sa to ešte nepoužilo. Teraz nútiť ľudí, aby prijali takúto vakcínu, ktorá môže byť
svojim spôsobom riziková kvôli riziku, že tuná môže zomrieť 30 ľudí, tak to je trošku neprimerané.“

Podľa Maleca nie je na povinné očkovanie proti koronavírusu dostatok dôvodov. Sú tu podľa neho
oveľa závažnejšie choroby, ktoré sa neriešia: „Teraz sa vo svete hovorí, napríklad hovoria vedci, že
poklesla zaočkovanosť proti poliomyelitíde, teda detskej obrne a že to bude dosť vážna vec, pretože
bola už pred radikáciou, podobne ako kiahne a že teraz znova stúpajú prípady a ta poliomyelitída je
závažné ochorenie, kde to očkovanie si myslím je na mieste, ale my sa sústredime na koronavírus,
ktorý je v podstate banálna záležitosť.“

Samuel Gdovin

Informácie o hosťovi tohto videa, ktorého články k téme COVID-19 nájdete na jeho Facebookovej
stránke https://www.facebook.com/MUDr.Vladimi…
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